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Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánunk benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Ezúttal a demjéni és kerecsendi vadászok mindennapjaiba nyúlt bele az állam? ”

címmel .

A benyújtott kérdésünkre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az alábbi esetben a vadászati törvénynek megfelelően a szakhatóság határid őre kijelölte a

vadászterületek határait, amit akkor mindenki elfogadott .

A Demjén-Kerecsend földtulajdonosi közösség által kezelt, 702260-as számú terület esetébe n

az történt, hogy a demjéni és kerecsendi földtulajdonosok többsége nem a jelenlegi közö s

képviselőt támogatták a megbízásaikkal, mert elmondásuk szerint elegük lett az illet ő viselt

dolgaiból . Más vadászó földtulajdonost tiszteltek meg a bizalmukkal .

Ezt követően az illető módosítást adott be a vadászterület határait illetően, amihez Szabó

Ferenc, a VM erdészeti, halászati és vadászati főosztály főosztályvezető-helyettese utasítására

megkapta a HM Budapesti Erd őgazdaság vezérigazgatója Szalay László és Jung László a z

Egererdő Zrt. vezérigazgatója által szignált megbízásokat . Álláspontunk szerint így – az állam

segítségével – jogellenesen kerültek többségbe a helyi földtulajdonosok többségéne k

akaratával szemben. Ehhez akkor már nem volt jogköre a korábbi megbízottnak, íg y

számunkra is érthetetlen a történet .



Mindezek alapján kérdezzük Tisztelt Miniszter Urat, hogy jogszer űen utasította-e Szab ó

Ferenc főosztályvezet ő az említett állami tulajdonú területek kezelésével megbízott

szervezetek vezetőit a megbízások kiadására? Amennyiben nem, mi lesz az ügy

következménye? Amennyiben Ön szerint jogszerűen járt el a főosztályvezető , akkor az

állam szempontjából támogatandónak tart a helyi földtulajdonosok akaratával szembe n

meghozott döntést?

Várjuk érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . december 6 .
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